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Prvi potpredsednik Vlade Republike Srbije i ministar spoljnih poslova Ivica Dačić gostujući na
Prva TV izjavio je da se očekuje da danas budu finalizovani pregovori Beograda i Prištine u
Beloj kući i da potpisivanju "ekonomskog dokumenta" prisustvuje i sam vrh američke
administracije, navodeći da bi prisustvo predsednika Sjedinjenih Američkih Država bilo garant
potpisanog.

"Pričalo se da će to biti potpredsednik Pens ili predsednik Tramp... Ako bude uspešno, sigurno
će biti prisutan Tramp prilikom potpisivanja sporazuma", rekao je Dačić za televiziju Prva.

Dačić kaže da bi Trampovo prisustvo bilo velika prednost, jer će na taj način američki
predsednik postati garant onoga što se potpisuje.

"S te strane će biti veoma važno da li će biti prisutan ili ne, da li će biti deo te priče ili ne", rekao
je Dačić.
On je istakao da srpska strana želi dogovor i kompromis, ali da ne prihvata ultimatum.

Ministar je rekao i da se noćas nije čuo sa predsednikom Republike Srbije Aleksandrom
Vučićem, te da su se čuli ranije juče, dok su još trajali pregovori.
Dačić je rekao da se u pripremi sastanka došlo do predloga iz oblasti ekonomije, saobraćaja,
komunikacija, koji su bili prihvatljivi za obe strane i koji se nisu ticali statusnog pitanja.

Komentarišući prvi dokument koji je ponuđen u Beloj kući, a na kojem je stajalo i međusobno
priznavanje, Dačić je rekao da se taj politički deo koji je bio sporan više ne nalazi u delu tog
papira, te da smatra da se na taj način htelo "podići" Albancima.

"Da je neko hteo da tako to uradi, trebalo je da stavi tu tačku ne pod broj deset, nego broj
jedan", rekao je šef srpske diplomatije.

Upitan da li misli da su hteli tu tačku da "provuku", Dačić je rekao:
"Mislim da je to bilo u pitanju, to je bio predlog dokumenta koji je podeljen svima o kojem je
trebalo raspravljati. Ako vi nećete da prihvatite, to ne može da stoji u dokumentu, posle
odbijanja, to nije deo papira", rekao je Dačić.
Ministar je istakao i da je veoma važno to što se promenila pozicija Sjedinjenih Američkih
Država prema ovom pitanju, jer ovo ranije nije bila tema.
"Takođe promenilo se i to da je naša spoljno-politička pozicija sada drugačija i tzv. Kosovo
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nema većinu u međunarodnim organizacijama. To je kao da imate situaciju da gubite 2:0 u
setovima i došli ste do 2:2 i sada se nalazite u situaciji da se vraćate u igru", objasnio je šef
srpske diplomatije.

Dodao je i da se drži pod kontrolom situacija da neka zemlja ne promeni stav oko tzv. Kosova.
Dačić kaže i da prištinska delegacija neće otići zadovoljna iz Vašingtona, jer neće dobiti
priznanje, a to je njihov glavni cilj.

"Smešno mi je kada Hoti kaže da ne pričaju ni o čemu drugom nego o priznanju. Što je onda
došao tamo ako neće da priča ni o čemu drugom? On glumi za svoje unutrašnje političko tržište
i oni neće otići zadovoljni, sve dok Republika Srbija ne prizna tzv. nezavisno Kosovo, a to znači
da će njihove frustracije ostati i dalje", rekao je Dačić.

Dodao je da smo daleko od političkog rešenja, ali da na ekonomskim pitanjima može da se radi.

Ministar je istakao i da je veoma opasno da neko pothranjuje nerealne ambicije i da prištinska
delegacija treba da se usmerava ka tome da shvate da moraju prave kompromise.  
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